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Schriftelijke vragen van Tobias Sandoval Garcia (CDA) aan het College van 
Burgemeester en Wethouders van de gemeente Leiden over de Tour de France 
naar Leiden? (ingediend op 29 november 2023) 

Dinsdag 14 november bleek dat Rotterdam en Den Haag misgrepen: de start van de Tour de France 

(mannen) zal 2025 plaatsvinden in de Noord-Franse stad Lille1. Keert de Tour ooit nog terug in 

Nederland vraag het CDA zich hardop af?  

CDA Leiden vraagt zich af of wellicht Leiden en de gemeenten om ons heen een bijdrage kunnen 

leveren aan de Tour de France in Nederland. Dit kan door een samenwerking te starten met Den Haag 

en Rotterdam. Er kan bijvoorbeeld in twee etappes gereden worden van Leiden (en omgeving) naar 

Den Haag en van Den Haag naar Rotterdam. Een sportevenement zoals de Tour de France stimuleert 

en inspireert mensen om te gaan sporten. Voor het CDA een belangrijke reden om te kijken of de Tour 

naar Leiden kan komen. Raadslid Tobias Sandoval Garcia: “Het zou niet de eerste keer zijn voor 

Leiden. In 1978 is de Tour hier eerder geweest. Hoe mooi zou het zijn om nog een keer zo’n evenement 

naar onze stad te kunnen krijgen?”  

Uiteraard vindt het CDA dat het geen prestigeproject mag worden. Met belastinggeld dient zuinig 

omgegaan te worden. Raadslid Tobias Sandoval Garcia: “Kijk naar wat wel kan en welke mogelijkheden 

er zijn. Maar we moeten hierbij wel realistisch zijn: geld kun je maar één keer uitgeven. Wij willen 

daarom in ieder geval de mogelijkheid hebben verkend inclusief eventuele kosten versus opbrengsten. 

Op basis daarvan kan je dan een besluit nemen.” Voor het CDA kan het een idee zijn om samen met 

de regiogemeenten dit project op te pakken. Bijvoorbeeld met gemeenten zoals Katwijk, Noordwijk, 

Oegstgeest en Alphen aan den Rijn.  

Op grond van artikel 45 van het Reglement van Orde stelt het lid Sandoval Garcia (CDA) het College 

van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Leiden de volgende vragen: 

1. Is het College op de hoogte van het feit dat de gemeenten Den Haag en Rotterdam een bid hebben 

uitgebracht op de start van de Tour voor 2024 en 2025?  

 

2. Deelt het College de mening van het CDA dat topsportevenementen Leidenaren kunnen inspireren 

en stimuleren om te gaan sporten?  

 

3. Is het College bereid om met de gemeente Den Haag, Rotterdam en regiogemeenten waaronder 

Katwijk en Alphen aan den Rijn te inventariseren of in gezamenlijkheid een bid kan worden 

uitgebracht om de Tour naar o.a. Leiden te halen? Waarom wel/niet? Door in gezamenlijkheid dit 

te doen kunnen wellicht de kosten ook worden verdeeld. 

 

4. Deelt het College de mening van het CDA dat de Tour de France naast kosten ook opbrengsten 

voor de stad met zich mee brengt?  

 

5. Heeft het College een beeld hoeveel de geschatte opbrengsten versus de kosten zijn? 

 

 
1 https://www.omroepwest.nl/sport/4777429/den-haag-grijpt-naast-start-tour-de-france-nieuwe-poging-in-2026-of-
later  
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